
301023 bespreekpunten Stakeholdersbijeenkomst Harddraverspark 

Tijdens deze bijeenkomst worden de stakeholders bijgepraat  

De voortgang van het project Harddraverspark wordt geschetst. Nu het Raamwerk in de raad is 

vastgesteld, wordt er gewerkt aan een Voorlopig Ontwerp. Als er zicht is op een Voorlopig Ontwerp 

wordt de Bestemmingsplanprocedure opgestart, waarschijnlijk medio midden 2024.  

 

Voordat het Voorlopig Ontwerp klaar is, moeten nog een aantal vraagstukken worden opgelost 

Er zijn vraagstukken die vragen om beleid van de gemeente (bv het aantal parkeerplaatsen, 

zwemveiligheid). Er zijn civieltechnische vraagstukken over bv de energievoorziening, grond en 

waterkwaliteit. Ook zijn er nog vragen vanuit de stakeholders, bijvoorbeeld over de plaats voor het 

multifunctionele sportveld, waar ook op gekaatst kan worden, en de locatie van de Supschool. Aan de 

hand van de kaart licht wethouder Rebecca Slijver de verschillende vraagstukken toe. Na de 

presentatie zijn er een aantal vragen gesteld: 

- Kunnen de stakeholders nog inbreng leveren of is het ontwerp al in beton gegoten? 

Antwoord: Nee het is nog niet in beton gegoten. Blijf vooral inbreng leveren! Op het moment dat er 

wordt ontworpen, worden de belanghebbenden betrokken. Het gaat hier om een concretiseringsslag. 

- In de raad is een motie aangenomen over het multifunctionele sportveld met ruimte 

voor kaatsen, deze zat niet in de presentatie. Hoe wordt hier invulling aan gegeven? 

Antwoord: Klopt. Deze motie is aangenomen en wordt meegenomen bij het maken van het Voorlopig 

Ontwerp.  

- Klopt het dat het Kalkhuisplein geen deel uitmaakt van het project Harddraverspark? 

Antwoord: Dit klopt. Het Kalkhuisplein is buiten het project Harddraverspark gehouden. Het staat wel 

in relatie met de verdere ontwikkeling van Dokkum, het komt terug in de parkeervisie.  

- Hoeveel parkeerplaatsen komen er op het Harddraverspark? 

Antwoord: Op dit moment is er ruimte voor 150 parkeerplaatsen. Uit het nog lopende 

parkeeronderzoek moet blijken of dit voldoende is of dat het verdubbeld moet worden. In dat geval 

komt er een extra laag op en verdubbelt het aantal parkeerplaatsen naar 300. 

- Rondom de IJsherberg is van alles ingetekend, betekent dit een verkleining van het 

terras? 

Antwoord: Nee, het eigendomsperceel is gelijk gebleven. Graag gaan we in gesprek om na te gaan 

hoe de terrasfunctie vorm krijgt in het nieuwe plan en goed aansluit op het beoogde stadsstrand.  

- De stippen bij de sluis in het Noordoosten van het plan, wat zijn dat? 

Antwoord: Het gaat om een mogelijke theetuin met terras op deze locatie. 

- Op de locatie waar nu de tennisbanen zijn, wat komt daar? 

Antwoord: Voor een deel waterpartijen en mogelijk het multifunctionele sportveld.  

- Dokk’em Open Air wordt hier niet georganiseerd? 

Antwoord: Nee, in het Harddraverspark is alleen ruimte voor kleinschalige evenementen. Het moet 

nog verder worden uitgewerkt. Eventuele vergunningen moeten trouwens ook worden gepubliceerd.  

- De locatie voor het multifunctionele kaatsveld zou dichter bij de opslag en de 

kleedruimte moeten zijn, anders is het niet handig. 

Antwoord: Dit wordt meegenomen in het Voorlopig Ontwerp. 

 



- Ligt de padenstructuur al vast?  

Antwoord: Ook de padenstructuur is niet in beton gegoten. Dit wordt meegenomen in de puzzel van 

het Voorlopig Ontwerp.  

- Komt het gedenkbos in het Harddraverspark? 

Antwoord: Het plan is bij de gemeente bekend. Er wordt gezocht naar een passende locatie, mogelijk 

op een andere plek dan in het Harddraverspark. 

- Is er nog aandacht voor het fietspad en de oversteek hiervan tussen de twee 

voetbalvelden van VV Dokkum? 

Antwoord: Ja, deze wens is bekend en wordt meegenomen in het Voorlopige Ontwerp. Het is een 

belangrijke fietsader. Er is aandacht voor een veilige oversteek voor de voetballers. 

- Callanetics, waar komt dit? Moet wel bij ons in de buurt komen. 

Antwoord: De exacte locatie is nog niet bekend en wordt meegenomen in het Voorlopige Ontwerp.  

 

Voor het vervolg van deze bijeenkomst worden afspraken gemaakt 

Afgesproken wordt om dit soort informerende stakeholdersbijeenkomsten ongeveer elke 8 weken te 

organiseren. De eerstvolgende is in januari 2024. In verband met de kerstvakantie, is dit iets later.  

 

Gevraagd wordt om verslaglegging 

Dat wordt vanaf nu gefaciliteerd. 

De volgende partijen worden nog gemist:  

De cliëntenraad Dongeraheem en de buurtsportcoaches.  

 

Eventuele agendapunten kunnen vooraf worden doorgegeven. Zodra er een nieuwe tekening is van 

het plangebied, wordt deze in het stakeholdersoverleg besproken.  

Bij vragen kan contact opgenomen worden met de projectleider Karin Wierda k.wierda@noardeast-

fryslan.nl (06 524 516 92).  
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